
Beantwoording gestelde vragen van de fractie Gemeentebelangen over leerlingenaantal 
Obs. De Bonte Stegge:  
 

1. Is het college op de hoogte van de leegloop op de Bonte Stegge? 
Een leegloop is niet van toepassing en eerlijk gezegd vind ik de term ook wat 
tendentieus. Bij ons is bekend dat enkele ouders hun kinderen aangemeld hebben bij 
andere scholen in de kern Dalfsen.  
 

2. Weet het college wellicht wat de onderliggende oorzaak van de leegloop is? 
Het betreft zoals gezegd enkele ouders. Er lijkt niet één expliciete oorzaak aanwezig 
te zijn, maar incidentele gevallen. Het effect van een dergelijke keuze wordt 
overigens versterkt doordat broertjes en/of zusjes vervolgens ook naar dezelfde 
school gaan.  
 

3. Is het college het met ons eens dat openbaar onderwijs in de kern Dalfsen behouden 
dient te worden? 
Ja, het college is het daarmee eens. 
 

4. Kan het college invloed uitoefenen op de stichting OOZ om maatregelen te treffen ter 
behoud van het openbaar onderwijs in de kern Dalfsen? 
Ik heb contacten met de school en het schoolbestuur. Daaruit weet ik dat gekeken 
wordt naar de onderwijskwaliteit van de school, maar ook versterking van de 
aantrekkingskracht en uitstraling van schoolgebouw en -omgeving.  
 

5. Bent u bijvoorbeeld bereid om op korte termijn in gesprek te gaan met het bestuur 
van OOZ? 
Zie antwoord vraag 4.  

 
6. Wilt u een uiterste inspanning leveren om het openbaar onderwijs in de kern Dalfsen 

te behouden en tevens de kwaliteit ervan te verzekeren! 
Zie antwoord vraag 4.  


